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1/2017. 
 
 

J E G Y Z Ő K Ö N Y V  
 
 
 
Készült: Egyek Nagyközség Polgármesteri Hivatalának tanácskozó termében 2017. január 23. 
napján 15:15 órai kezdettel a Szociális, Egészségügyi, Gyermekvédelmi, Közrend és 
Közbiztonsági Bizottság NYILVÁNOS ülésén. 
 
 
Jelen vannak: a csatolt jelenléti ív szerint  
 
 
NAPIREND: 
 

1. Beszámoló Egyek Nagyközség munkaügyi helyzetéről 
Előadó: Bóta Barbara aljegyző 

Kaszás Tiborné osztályvezető 
1/2017.(I.23.) sz. határozat 

 
2. Beszámoló a Központi Orvosi Ügyelet működéséről és pénzügyi finanszírozásáról 

Előadó: Szilágyi Sándor Tiszacsege polgármestere 
2/2017.(I.23.) sz. határozat 

 
3. Tájékoztatás a Zöldkereszt Bt. működéséről 

Előadó: Erdődi Anita intézményvezető 
3/2017.(I.23.) sz. határozat 

 
4. Beszámoló a Polgármesteri Hivatal tevékenységéről 

Előadó: Csepreginé Kocsis Nóra jegyző 
4/2017.(I.23.) sz. határozat 
 

5. Egyebek 
1. A köztemetés költségeiről tájékoztatás 

5/2017.(I.23.) sz. határozat 
 
 
Vitéz Zsolt bizottsági elnök: 
Köszönti a bizottsági ülésen megjelenteket, és az ülést megnyitja. Megállapítja, hogy a 
bizottság határozatképes, mivel az 5 fős bizottságból 4 fő bizottsági tag jelen van. Soltész 
Gábor bizottsági tag munkahelyi elfoglaltság miatt nem tud részt venni az ülésen. 
 
Javasolja, hogy a jegyzőkönyv hitelesítésével Kovács Sándorné bizottsági tagot a jegyzőkönyv 
vezetésével Fekete Lászlónét bízza meg a bizottság. Kéri, hogy aki a javaslattal egyetért, 
kézfelnyújtással szavazzon. 
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A bizottság 4 igen szavazattal elfogadta a jegyzőkönyv hitelesítő és a jegyzőkönyvvezető 
személyét.  
 
Vitéz Zsolt bizottsági elnök: 
A Tájékoztató a község egészségügyi helyzetéről című napirendi ponthoz egy beszámoló 
érkezett, Dr. Juhász Péter beszámolója. Jegyző Asszonnyal ülés előtt azt beszélték, hogy a 
község egészségügyi helyzetéről szóló tájékoztatót le kellene venni napirendről, mivel csak 
ez az egy beszámoló érkezett.  
 
Kovács Sándorné bizottsági tag:  
Szerinte fogadják el Dr. Juhász Péter beszámolóját. A többiek meg adják be. 
 
Vitéz Zsolt bizottsági elnök: 
Jegyző Asszonnyal azt beszélték, hogy átrakják a napirendet jövő hónapra és majd akkor 
együtt megtárgyalják. 
 
Bóta Barbara aljegyző:  
Még egyszer kimegy az orvosoknak a felszólítás, hogy küldjenek beszámolót.  
 
Vitéz Zsolt bizottsági elnök: 
Kéri, hogy aki egyetért azzal, hogy a község egészségügyi helyzetéről szóló tájékoztatót 
vegyék le napirendről, kézfelnyújtással jelezze. 
 
A bizottság 4 igen szavazattal elfogadta a módosított napirendet. 

 
Vitéz Zsolt bizottsági elnök: 
Megállapítja, hogy az előterjesztések megegyeznek a Képviselő-testület előterjesztéseivel, 
ezért a jegyzőkönyvhöz külön mellékletként nem kerül csatolásra előterjesztés. 

 
Vitéz Zsolt bizottsági elnök: 
A beköszöntött nagy hideg folyamán jelzés érkezett, hogy nincs megfelelő helysége az 
önkormányzatnak, ahol el tudnák helyezni a rászorulókat. Megbeszélték, hogy a Piremon 
lesz ez a helyszín. Sajnálja, hogy Alpolgármester úr nincs jelen az ülésen, sőt egy Szociális 
Bizottság ülésen sem vett részt. Kimentek Alpolgármester úrral a Piremon épületébe és 
megbeszélték melyik helység lesz a melegedő, illetve, hogy milyen teendők vannak ott. 
Soltész Gábor képviselő felhívta és kérdezte, hogy hová tudnának egy főt elhelyezni. Végül ez 
az illető nem kérte a szolgáltatást. Mindenesetre úgy érzi, hogy nem voltak felkészülve arra, 
hogy hová helyezzék el az embereket.  
 
Úgy gondolja, hogy az önkormányzatnak koncepciót kellene legkésőbb szeptemberben 
kidolgozni, hogy hol lesz, milyen eszközökkel legyen melegedő és ehhez tartsák magukat.  
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Egyetért mindennel, de Alpolgármester úr arról tájékoztatta, hogy be van rendezve a 
melegedő, 3 ágy bent van és oda bármikor bemehet bárki. 
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Vitéz Zsolt bizottsági elnök: 
Igen, de ahhoz, hogy ide eljussanak, nagyon hosszú út vezetett. 
 
Bóta Barbara aljegyző:  
Ha jól érti, akkor derült ki, hogy nincsenek biztosítva a feltételek, amikor oda akartak vinni 
valakit. 
 
Vitéz Zsolt bizottsági elnök: 
Igen. 
 
 
Napirendek tárgyalása: 
 

1. Beszámoló Egyek Nagyközség munkaügyi helyzetéről 
Előadó: Bóta Barbara aljegyző 

Kaszás Tiborné osztályvezető 
 

Vitéz Zsolt bizottsági elnök: 
Két tartalmas beszámolót kaptak. Kérdezi, hogy van-e szóbeli kiegészítés? 
 
Kaszás Tiborné osztályvezető: 
Az eddigi beszámolókhoz képest jelentős változásokat eszközölt, mert nagyon soknak 
tartotta az eddigi beszámolókban az adattáblázatokat, ami minden település 
vonatkozásában megjelent. Úgy gondolja, hogy ha túl sok az információ az is nehezen 
értelmezhető. Ezt szűkítette, de igyekezett kitérni a támogatási lehetőségekre és az 
önkormányzaton keresztül megvalósuló közfoglalkoztatási programokra.  
 
Bóta Barbara aljegyző:  
A korábbi években az ő beszámolója is hosszabb volt, most terjedelmében jelentősen 
lecsökkent. Ennek egyik oka, hogy az önkormányzat már foglalkoztatás helyettesítő 
támogatást, illetve rendszeres szociális segélyt nem állapít meg. Ezek már a Járási Hivatalok 
hatáskörébe tartoznak. A szokásos kimutatásokat, diagramokat beletette a beszámolóba. 
Figyelembe ajánlja a beszámoló összefoglaló részét, ahol a 2016. évi közfoglalkoztatásra 
vonatkozóan próbálta összefoglalni a pozitívumokat és a negatívumokat. Szerencsére a 
pozitívumok túlsúlyban vannak, de azért lenne még mit javulni. 
 
Szalai Erika bizottsági tag:  
Nagyon tartalmas a beszámoló. Jó volt olvasni. 
 
Antal Attila Norbertné bizottsági tag:  
A tavalyi évhez képest 50 fővel kevesebb van tervezve. 
 
Bóta Barbara aljegyző:  
Igen. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Tavaly is már 50 fővel kevesebb volt tervezve és ezt most tovább csökkentették 50 fővel. 
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Bóta Barbara aljegyző:  
Eljutottak oda, hogy problémát okozott az üres állás helyek feltöltése, főleg nyáron és ősszel, 
mert aki az elsődleges munkaerőpiacon talált munkát, azt el kellett engedniük. Ez 
szakmunkásoknál különösen nagy gond volt. 
 
Dr. Miluczky Attila polgármester:  
Arra lehet számítani, hogy javul a munkaerő piaci helyzet és még többen fognak állást találni 
az elsődleges munkaerő piacon. Ha nem akarnák csökkenteni a létszámot, akkor is ebbe az 
irányba terelnék őket.  
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Van-e információjuk arról, amit a sajtóba lehet hallani, hogy maximum 1 év lehet a 
közmunka. Erről tudnak valamit? 
 
Kaszás Tiborné osztályvezető: 
Még jogszabályban nem jelent meg, nekik is csak a sajtó információjuk van. Van egy kialakult 
kör, aki megszokta, hogy közfoglalkoztatásban van és biztonságban érzi magát. Több 
embernél megtapasztalták, hogy elhelyezkedtek az elsődleges munkaerő piacon, igénybe 
vették az elhelyezkedési támogatást és néhány héten belül visszajöttek, hogy ne utalják ki a 
támogatást, mert visszajönnek az emberek közfoglalkoztatásba. 
 
Vitéz Zsolt bizottsági elnök: 
Mivel több kérdés, hozzászólás nincs, kéri, hogy aki elfogadja Egyek Nagyközség munkaügyi 
helyzetéről szóló beszámolókat az előterjesztésben foglaltak szerint, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A bizottság 4 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 
Szociális, Egészségügyi, Gyermekvédelmi, Közrend és Közbiztonsági Bizottság 
1/2017.(I.23.) sz. határozata: 

 
A Szociális, Egészségügyi, Gyermekvédelmi, Közrend és Közbiztonsági Bizottság 

elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek az Egyek Nagyközség 
Önkormányzatának 2016. évi foglalkoztatáspolitikájáról szóló beszámolót, 
valamint az Egyek Nagyközség munkaügyi helyzetéről szóló beszámolót az 
előterjesztésben foglaltak szerint. 
 
Határidő: azonnal 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Bóta Barbara aljegyző 
 

 
Dr. Miluczky Attila polgármester: 
Megköszöni Kaszás Tiborné osztályvezető együttműködését, mert rugalmasak és amiben 
tudnak segítenek. Ez a közmunkaprogram óriási segítség ennek a településnek. Ha nem 
lenne a közmunkaprogram, szinte nem is lenne fejlődés. Ismerteti milyen projektek 
valósultak meg a közmunkaprogramnak köszönhetően. 
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2. Beszámoló a Központi Orvosi Ügyelet működéséről és pénzügyi finanszírozásáról 
Előadó: Szilágyi Sándor Tiszacsege polgármestere 

 
Vitéz Zsolt bizottsági elnök: 
Gadóczi Doktor úr elkészítette a beszámolót. Sajnos többször is igénybe vette az orvosi 
ügyeletet, változó tapasztalatokkal.   
 
Kovács Sándorné bizottsági tag:  
Elfogadásra javasolja a beszámolót. 
 
Vitéz Zsolt bizottsági elnök: 
Kéri, hogy aki a Központi Orvosi Ügyelet szakmai munkájáról szóló beszámolót elfogadja, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A bizottság 4 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 
Szociális, Egészségügyi, Gyermekvédelmi, Közrend és Közbiztonsági Bizottság 
2/2017.(I.23.) sz. határozata: 

 

A Szociális, Egészségügyi, Gyermekvédelmi, Közrend és Közbiztonsági 
Bizottság elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a Központi Orvosi 
Ügyelet 2016. évi szakmai munkájáról szóló beszámolót. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 
 

 

3. Tájékoztatás a Zöldkereszt Bt. működéséről 
Előadó: Erdődi Anita intézményvezető 

 
Vitéz Zsolt bizottsági elnök: 
Most ketten dolgoznak, mert a harmadik védőnő gyesen van. Kiemelné, hogy 3 laptopot 
nyertek, így könnyebb a munkájuk. Dolgoznak, szerinte nagyon jó szakemberek. Szerinte a 
munkájukkal nincs gond. 
 
Kovács Sándorné bizottsági tag:  
Javasolják elfogadásra. 
 
Vitéz Zsolt bizottsági elnök: 
Kéri, hogy aki a Zöldkereszt Bt. működéséről szóló tájékoztatót tudomásul veszi, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A bizottság 4 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Szociális, Egészségügyi, Gyermekvédelmi, Közrend és Közbiztonsági Bizottság 
3/2017.(I.23.) sz. határozata: 
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A Szociális, Egészségügyi, Gyermekvédelmi, Közrend és Közbiztonsági 
Bizottság tudomásulvételre javasolja a Zöldkereszt Bt. 2016. évi működéséről 
szóló tájékoztatót. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

 
 

4. Beszámoló a Polgármesteri Hivatal tevékenységéről 
Előadó: Csepreginé Kocsis Nóra jegyző 

 

Vitéz Zsolt bizottsági elnök: 
Külön kiemelné, hogy a Szociális bizottság 2015-ben 30, 2016-ban 28 alkalommal ülésezett, 
míg a többi bizottság 11 alkalommal. Tehát a bizottságuk kiemelkedő munkát folytat. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Nem szeretne a beszámolóhoz semmit hozzáfűzni. Úgy indultak a kollegákkal, hogy lehetőleg 
minél szűkebb tartalommal készüljön a beszámoló, amit nem feltétlenül sikerült teljesíteni. A 
beszámolóból láthatnak képet az elmúlt két évről. Ha kérdés van, arra szívesen válaszol.  
 

Vitéz Zsolt bizottsági elnök: 
Jobban belelátnak a hivatal életébe, mindenki dolgozik. Tudják milyen a lakosság, milyen 
igényeik vannak, szerinte ezt kezelni nem egyszerű senkinek sem. Megköszöni a munkát és 
további sok sikert kívánnak. 
 
Kéri, hogy aki a Polgármesteri Hivatal tevékenységéről szóló beszámolót elfogadja, 
kézfelemeléssel jelezze. 
 
A bizottság 4 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 

 
Szociális, Egészségügyi, Gyermekvédelmi, Közrend és Közbiztonsági Bizottság 
4/2017.(I.23.) sz. határozata: 

 

A Szociális, Egészségügyi, Gyermekvédelmi, Közrend és Közbiztonsági 
Bizottság elfogadásra javasolja a Képviselő-testületnek a Polgármesteri Hivatal 
tevékenységéről szóló beszámolót. 
 
Határidő: folyamatos 
Felelős: Csepreginé Kocsis Nóra jegyző: 

 
 

5. Egyebek 
1. A köztemetés költségeiről tájékoztatás 

 
Vitéz Zsolt bizottsági elnök: 
170 ezer forint egy főnek. Nem tudja, hogy más településen is ennyire sok? 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Ha gondolják, utánanézhetnek. Hozzáteszi, hogy az üzemeltető még a temető rendeletnél a 
díjtételeknél is módosítást javasolt, de azt a Pénzügyi Bizottság tárgyalja. 
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Vitéz Zsolt bizottsági elnök: 
Valamelyik évben emlékszik rá, hogy az ügyintézőnek valamelyik településen kellett 
köztemetést intéznie és ott 120 ezer forint körül volt. Jóval olcsóbb összeget mondtak. 
 
Csepreginé Kocsis Nóra jegyző:  
Akkor legyen egy olyan döntés, hogy a februári ülésen újratárgyalják és addig körbenéznek? 
 
Vitéz Zsolt bizottsági elnök: 
Igen, nézzék már meg. Kéri, hogy aki egyetért azzal, hogy nézzék meg más településeken 
mennyi a köztemetés költsége és a 2017. február 15. napján tartandó soros ülésén tárgyalják 
újra a napirendet, kézfelemeléssel jelezze. 
 
A bizottság 4 igen szavazattal az alábbi határozatot hozta: 
 

Szociális, Egészségügyi, Gyermekvédelmi, Közrend és Közbiztonsági Bizottság 
5/2017.(I.23.) sz. határozata: 

 
A Szociális, Egészségügyi, Gyermekvédelmi, Közrend és Közbiztonsági 
Bizottság javasolja a Képviselő-testületnek, hogy nézzék meg, más 
településeken mennyi a köztemetés költsége, és a 2017. február 15. napján 
tartandó soros ülésén tárgyalja újra a napirendet a Képviselő-testület. 
 
Határidő. 2017. február 15. 
Felelős: Dr. Miluczky Attila polgármester 

Csepreginé Kocsis Nóra jegyző 
 
 
Mivel több napirend és hozzászólás nem volt, a bizottság elnök megköszönte a bizottság 
munkáját, és az ülést 15:55 órakor bezárta. 
 

K.m.f. 
 
 
 
 

__________________________ 
Vitéz Zsolt 

bizottsági elnök 

__________________________ 
Kovács Sándorné 

jegyzőkönyv hitelesítő 

 

 

 

__________________________ 

Fekete Lászlóné 

jegyzőkönyvvezető 


